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                                                 Munkebo Antennelaug.                             
 
                 Formandens beretning til generalforsamlingen 2024.  
 
Året 2023 har været en fint år for foreningen. Det lader til at det hele kører godt, og 
det er begrænset med opkald, og dem som kommer, er heldigvis aldrig negative. 
 
Vi har fået nedtaget vores gamle mast, jf. masteudskiftningsloven, og vores 
gældende aftaler er overført til den nye. Dog har 2 ud af 5 opsagt samarbejdet med 
os, idet de ønsker en højere placering på den nye mast. Hvilket tilhører ny 
masteejer. 
 
Programpakkerne har vi ikke den store indflydelse på og desværre heller ikke på 
priserne heraf. Det bestemmer udbyder i stor stil. Vi holder dog vores kontingent på 
det absolutte minimum, således priserne holdes så lave, som overhovedet muligt. 
 
Alt i alt går det hele vist meget godt. 
 
 


